
Tisztelt Naszály Márta 

Polgármester Asszony!

Kérem szíveskedjen az alábbi kérdésemre választ adni:

Számos budavári lakos tette fel a kérdést, szóban, telefonon, az utcán,

mi a sorsa, jövője a RUSZVURM cukrászdának?

Egyre több hír kering, jelenleg pedig a cukrászda zárva van.

Senki nem tudja valós tájékoztatás van az ajtóra kiírva, vagy végleges döntés 
eredménye a zárt ajtó.

A vári lakosok büszkesége az ország leg régebbi cukrászdája, szívügyünk a sorsa! 

Szeretnénk pontos tájékoztatást a cukrászda jelen helyzetéről és jövőjéről! 

Tájékoztatását előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Dr Sándor Péterné

képviselő


